

92tons Heavy Cargo pinpoint work From Qingdao to Hitachi

近期,我顺利完成青岛至日立港口的大件运输业务,货物顺利在日立交付。本批次 共计发运 2PACKAGES, 101380KGS/298.197CBM,最大件92吨。船舶抵港前,青岛港 正值长雨季,港口拥堵严重;同时卸货港又吊机即将拆解大修,窗口期仅剩余1天的 紧迫时间。经过多方面的疏港,最终船舶直接靠泊青岛港,最终赶在拆解前顺利抵达日 立港交付货物。

Sunrise shipping successfully completed the heavy cargo transportation business from Qingdao to Hitachi Port, and the cargo were delivered smoothly in Hitachi.

Total of 2PACKAGES, 101,380 KGS/298.197CBM was shipped in this shipment, with the maximum of 92 tons. Before the arrival of the ship, Qingdao Port was in the long rainy season, and the port was seriously congested. At the same time, the crane at the unloading port was about to be dismantled and overhauled, and there was only one day left in the window period. After despatch work , the ship finally berthed directly at Qingdao Port and finally arrived Hitachi Port to deliver the cargo smoothly before dismantling.